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Gustavo jautājums – Tas ir normāli ka domes
darbin

Tas ir normāli ka domes darbinieki 3 mēnešus neatbild uz oficiāli reģistrētiem
iesniegumiem?…Ņemot vērā faktu ka cilvēks ir invalīds un jautājums skar nozīmīgu dzīves
apstākļu atvieglojumu!!!


